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Egyesületünk az értékelt időszakban korábban nem alkalmazott módon dolgozott. A 
vírus jelenléte miatt kialakított stílus átmeneti jellegű volt; céljául az elnökség azt 
határozta meg, hogy erős alapozó tevékenységet folytasson egy bekövetkező újra 
induláshoz, s ehhez használja fel a korábban létrehozott kapcsolati rendszerét. A 
döntés befolyásolta a jelenlegi beszámoló szerkezetét is. Az elvégzendő munka 
minősítésére a következő időszak eseményeinek értékelésekor kerülhet sor. 
 

I. Együttműködési megállapodások 
1. a. A Baja Város Önkormányzatával már korábban összeállított együttműködési 

megállapodás tervezetét az elnökség ez év március 2-án megtárgyalta az 
alpolgármesterekkel. A majdani közös munkához biztos alapot jelentő, 
sokoldalú terv az egyeztetést követően aláírásra kész állapotba került. Az 
aláírások után az anyag az egyesület honlapján is olvasható lesz. 
b. Az előző pontban leírtak megvalósulásának példája is lehet az az esemény, 
amelynek részeként a Polgármesteri Hivatal az általa felülvizsgált Integrált 
Településfejlesztési Stratégia tervezetét véleményezésre megküldte 
egyesületünknek is. Az ajánlatot az elnökség megtárgyalta, s a partnerséget 
folyamatos részvétellel vállalta. Így véleményt küldött a Petőfi-sziget 
árvízvédelmi megvalósítását ajánló tervezethez, valamint a Jelky tér feújításához 
kapcsolódó új forgalmi rend megalkotásához. 

c. Az értékelt időszakban folyamatos tárgyalásokat folytattunk a Baja Hangja KFT 
felelős vezetőivel. Az egyeztetéseket a bekövetkező változások akadályozták.  
Mivel az Egyesület a nyilvánossággal folyamatos kapcsolatot keres, s ehhez 
komoly segítséget kaphatunk a Bajai TV-től, utoljára Margit Edinával, a TV 
vezetőjével jutottunk el a megállapodás közeléig. Ennek lényege, hogy a TV 
havonta 20 perces időtartamban biztosít számunkra adásidőt. A témák 
kiválasztása konzultáció eredménye lesz, amelyhez javaslatot az Egyesület ad,     
s ebből választ a TV adásba kerülő anyagot. Ajánlatot kaptunk arra is, hogy a 
folyamatosan küldött javaslatok közül a TV a közlés szempontjából a 
közérdeklődésre számot tartókat műsorfolyamában igyekszik elhelyezni. A 
jelenleg átadott tématerv elemei: 
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• Az Egyesület bemutatása az elnökséggel folytatott beszélgetés során 

• Múltidéző. Beszélgetés korábbi elnökökkel (dr. Szentjóbi Szabó Tibor, Pethő 
Attila). 

• Az előző év eredményeiért odaítélt elismerések átadása. 

• Virágos bölcsődékről, óvodákról, általános- és középiskolákról tájékoztatás 
Burszki Darinkával. 

 

• Az Egyesület állásfoglalása a bajai kerékpáros közlekedésről, különös tekintettel 
az iskolákra. Vezeti: Farkas Attila és Lencsés Péter. 

• A virágos gyermekintézmények versenyének eredményhirdetése. 

• Bajai temetők, híres bajai halottak. A készülő könyvről tájékoztatás. 

• Bajai séták, 4.  Látogatás a Bagolyvárban. Vezeti: Kovács Zita 
 

d. Egyéb terveink megvalósítása érdekében folytatni szeretnénk megkezdett 
tárgyalásunkat az NKE Víztudományi Karának dékánjával, Bíró Zoltán úrral, 
amelynek végeredménye szintén együttműködési megaállapodás lehet. A bajai 
természetes vizekben gazdag környezet, az egyetemi karon rendelkezésre álló 
Magyarországon példa nélküli minőségű szellemi tőke kínál közös 
tevékenységekhez lehetőségeket. Az Egyesület könyvsorozata 2. kötete ( 
tervezett címe: Baja természetes vizei – a gondok és az  örömök forrásai) 
társszerkesztőjének szeretnénk megnyerni Duna-csoportunk mellé az egyetem 
képviselőit. 

e.  Kölcsönös ismerkedési szándékok megvalósulását jelenti a Nemzeti Panteon 
Alapítvánnyal egyre szorosabbá váló tartalmi kapcsolat. A város saját életének 
elemei közül több nincs a szükséges mértékig feltárva. Ehhez kaphatunk 
ismeretekben is megjelenő támogatást az említett alapítványtól. Az első – már 
nyilvántartásba vett – pályázatunk elfogadásra került. Az Alapcsapat jó anyagot 
állított össze, a 2. szakaszt kezelő csoportunk a megalakulása után (május 25.) már 
dolgozik. A munka jelenlegi résztvevői: Burszki Darinka, Cseh Béla, Jász Anikó, dr. 
Gál Zoltán, Kordé Nóra, Kothencz Kelemen, Nkovács Zita, Széll Péter, Tamás 
József. A megjelenő könyv a tervezett A Bajai Városvédő Egyesület füzetei sorozat 
nyitó műve lesz. 
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II. Az Egyesület anyagi helyzetéről 
1. A közgyűlésre az általános tiltás miatt nem kerülhetett sor. A beszámoló 

írásos anyagát a tagoknak kiküldtük, akik azt elfogadták. Kértük, hogy akinek 
a tagdíját illetően hátraléka van, rendezze azt. Az érintettek jelentős része a 
kérést teljesítette. 

2. Pályázatokról 
a. A Bethlen Gábor Alapítványtól működési támogatásként kértünk 300 e 
forintot. Kérésünk teljesült, a kért összeg megérkezett. 
b. Életünk eddigi legjelentősebb pályázatát a Nemzeti Panteon 
Alapítványhoz nyújtottuk be. Témája: Baja temetői, híres halottai. Az anyag 
feldolgozása után könyvként kerülhet az érdeklődőkhöz. Példányszáma 1000 
lesz. A nyomdai munkákat Baján fogják elvégezni. A pályázat során 750 ezer 
Ft támogatást nyertünk a fenti alapítványtól. A Polgármesteri Hivataltól 300 
ezer Ft támogatás érkezett ehhez. Szeretnénk, ha a könyv még ebben az 
évben megjelenésre kész állapotba kerülne. 
c.  Pályázatot nyújtottunk be a civil szervezeteket támogató alaphoz 250 ezer 
Ft értékben eszközvásárlásra. Az eredményhirdetésre még nem került sor. 

3. A pályázatok elkészítéséhez jelentős segítséget kaptunk Kübler Anikótól. 
 

III. Egyebek 
1. Nagy sikerrel folyik Tamás József fotósorozata „Szubjektív objektívvel bajai 
épületekről” a facebookon. A minden hét szerdáján felkerülő képek nagyon sok 
bajaiban ébresztettek emlékeik révén kötődést megmutató érzelmeket. A fotók a 
honlapunkon is tanulmányozhatók lesznek hamarosan. 
2. Újjáalakulásunk óta foglalkozásaink a Belvárosi Közösségi Házban voltak. Pálfi 
Mária és Papp Kata révén komoly gondoskodásban részesültünk a háziak részéről. 
Köszönjük. A megváltozott helyzetben a Bácskai Kultúrpalota lesz az otthonunk.  

 
B a j a, 2021. július 1.                                                         dr. Cseh Béla 
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